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Vraag 

In de bijgevoegde Jaarrapportage 2019 staat onder het kopje ‘bereikbaarheid’:  

  
 

In 2019 was er dus nog geen sprake van inzet op de realisatie van de N77, zo lijkt het.  

 

In het Regioakkoord dat nu voorligt, staat dit: 

 

Goede Bereikbaarheid 

 

Nu 

 

N250 (incl aansluiting TESO en ontsluiting haven Den Helder), N245, Oost-West (stolpen-Medemblik) 

Mobipunten, innovatieve vormen OV en behoud duurzaam OV, verkenning (snel)doorfietsroutes, 

Verkeersveiligheid N9 en mogelijke ontsluiting Pallas op N9 

 

Tot 2030 

 

Inzet op realisatie N77 

 

Vragen: 

 

1. Wanneer is de N77 in het programma gekomen?  

 

2. Wordt hetgeen onder ‘nu’ staat eerst afgemaakt, zoals u de zaken nu ziet, voordat wordt ingezet op 

de N77? 

Antwoord 

1. Bij het opstellen van de bereikbaarheidsplannen voor de regio is de optie voor het realiseren van de 

N77 besproken. In plannen van de provincie Noord-Holland komt de suggestie al langer voor.  Omdat 

de mogelijke aanleg van infrastructuur een zaak van de lange adem is, is het van belang om al in 

een vroegtijdig stadium dit soort voorstellen naar voren te brengen, ook als besluit- en planvorming 

in het geheel nog niet is afgerond. 

2. Hoewel ook nog niet alle gereed voor besluitvorming, zijn de  plannen onder het kopje “Nu” verder 

in de planvorming.  Het is daarom logisch dat die eerder in aanmerking komen voor uitvoering. Zo 

worden binnenkort bijvoorbeeld de eerste mobi-punten geopend, wordt opnieuw gekeken naar de 

verkeersveiligheid van de N9 en nog dit jaar gestart met het verbeteren van de 

verkeersdoorstroming op de N250. 


